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Vragen van de leden Haverkamp,
Knops (beiden CDA) en Peters
(GroenLinks) aan de minister van
Defensie over de vrijlating van
Somalische piraten. (Ingezonden
21 december 2009)

1
Kent u het bericht «Marineschip laat
piraten weer gaan»?1

2
Deelt u de mening dat met de
vrijlating van deze piraten niet alleen
een zeer slecht signaal wordt
gegeven aan andere piraten in regio,
maar daarmee ook het langere
verblijf van het fregat in de regio ter
discussie komt te staan? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, welke stappen
gaat u nemen om de berechting van
nog te arresteren piraten in de regio
toch op zo kort mogelijke termijn
plaats te laten vinden?

3
Kunt u aangeven hoe het kan dat er
sprake is van vrijlating van deze
piraten, terwijl er tussen de EU
en landen in de regio
uitleveringsverdragen zijn om de
berechting van piraten te regelen?
Kunt u daarbij aangeven waarom de
uitlevering aan deze landen nu wel
problemen geeft, terwijl eerder
piraten zijn uitgeleverd op basis van
deze verdragen? Kunt u ook
aangeven of andere deelnemende
landen van de EU Atalanta-missie

problemen hebben met de overdracht
van gearresteerde piraten?

4
Is er overleg geweest met andere
EU-lidstaten over het overdragen van
deze gevangenen aan schepen die
nog langer in de regio zouden blijven
zodat Hr. Ms. Evertsen niet langer
gegijzeld zou worden door deze
piraten en er toch voldoende tijd was
voor het vinden van een oplossing?
Zou het juridisch mogelijk zijn
geweest deze piraten over te dragen?
Zo nee, waarom niet?

5
Bent u bereid de werking van de
uitleveringsverdragen met
omringende landen in EU-verband te
bespreken, zodat deze verdragen zo
worden aangepast dat uitlevering van
opgepakte piraten altijd op korte
termijn na arrestatie plaats kan
vinden? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
bent u bereid de Kamer van deze
gesprekken te informeren?

6
Zijn er met landen in de regio
financiële verplichtingen aangegaan
rondom de overname van piraten dan
wel hun berechting of wordt er op
een andere wijze steun gegeven aan
deze landen? Zo ja, waar bestaat deze
steun uit en bent bereid deze steun
op te schorten nu blijkt dat de
afspraken niet worden nagekomen?
Zo nee, waarom niet?

7
Heeft u ook overwogen de piraten
desnoods in Nederland te berechten?
Zo nee, waarom niet?

8
Is er een causaal verband tussen het
bekend maken van het besluit om de
piraten vrij te laten en het sluiten van
de laatste vergadering van de Tweede
Kamer der Staten Generaal in 2009?
Zo ja, waaruit bestaat dat verband
dan? Zo nee, op welk moment heeft u
het besluit genomen de piraten vrij te
laten? Kunt u bij de beantwoording
van deze vraag op de minuut precies
aangeven wanneer het besluit in Den
Haag genomen is? Wanneer dit aan
de commandant is medegedeeld?
Wanneer de piraten in vrijheid zijn
gesteld en wanneer het persbericht
naar buiten is gegaan?

9
Kunt u deze vragen vóór dinsdag
22 december 12:00 uur
beantwoorden?
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